

# 21.5” 遮光罩安装 LCM215-E-Hood Assembly

## 用户手册 User Manual

---

### 产品信息 Product Information

名称 **Name:** 21.5 英寸遮光罩安装说明 LCM215-E-Hood Assembly  
版本号 **Version:** V010000  
修改时间 **Release Date:** 2017-11-07

---

### 公司名称 Company

北京时代奥视科技有限公司  
OSEE TECHNOLOGY LTD.

---

### 联系方式 Contact Information

地址 **Address:** 北京市海淀区北清路 68 号院 22 号楼  
No.22 Building, No.68 zone, Beiqing Road, Haidian District, Beijing, China  
邮编 **Post Code:** 100094  
电话 **Tel:** (+86)010-62434168  
传真 **Fax:** (+86)010-62434169  
网址 **Web:** <http://www.osee-dig.com.cn>  
E-mail: [sales@osee-dig.com](mailto:sales@osee-dig.com)

## 安装步骤:

### Assemble Steps:


1. 准备安装: 安装设备前, 请完成以下步骤:


Prepare for assembling: Please follow the procedures below before assembling the device:

- 请检查遮光罩及其附件, 确认收到了在附件单上列出的所有项目。
- Confirm all the items listed on the packing list have been received.

表 1 配件数量清单(Table1 Packing List)

项目名称(Items)	数量(Quantity)	说明(Description)
遮光罩 Sunhood	1	LCM215-E-Hood
遮光罩安装件 Sunhood Parts	4	用于连接监视器和遮光罩 Used for connected monitor and sunhood
盘头螺钉 M3*6 Pan Head Screw	4	用于固定遮光罩固定件 Used for mounting sunhood parts

2. 首先, 使用 M3\*6 盘头螺钉将遮光罩安装件固定到印有  标识的螺钉孔位:

First, mount the four sunhood parts to the screw holes on the monitor labled with  icons using four M3\*6 pan head screws, fasten all these screws.

3. 然后, 将遮光罩上的按扣与遮光罩安装件上的按扣扣合即可, 遮光罩安装完成。

Then, buckle up the snap fastener between the sunhood and the monitor, and finish assembling the sunhood.

### Tips

- 在用螺丝固定选配板卡时, 注意螺钉要垂直对准螺孔中, 且请勿过度用力进行操作, 拧紧即可。  
Put the screw right up into the screw hole vertically, and tighten it using a proper strength without too much forcibility.
- 螺钉规格 M3\*6 表示螺钉型号为 M3, 螺杆长度为 6mm, 其他规格以此类推。  
The sepecification of the screw express the length and the type of the screw, for example: M3\*6 means the screw type is M3, and the length is 6 mm.
- 安装遮光罩及其零件时, 注意保持显示器直立状态, 不要使显示器倾翻。  
Keep the monitor upright when mounting the sunhood and its accessories.

